
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 14/16 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 21. 9. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi 
IJS. 
  
Prisotni: K. Ernestl, I. Falnoga, A. Fekonja, C. Filipič, M. Gams, M. Koželj, G. Kramberger, 
R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus, G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
Z. Jernejc, T. Martun, T. Ručigaj. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in potrditev zapisnika seje z dne 7. 9. 2016 

  
          Pregledali in dodali smo točke dnevnega reda, sprejeli sklepe seje z dne 7. 9. 2016, 
pregledali in potrdili zapisnik št. 13/16, z dne 7. 9. 2016. 
  
2.       Tekoče zadeve 

  
a)      J. Pungerčar je poročal, da je bil kot predstavnik sindikata Instituta Jožef Stefan dne 8. 9. 
2016 vabljen na sestanek pri rektorju ljubljanske univerze. Ob prisotnosti tudi drugih sindikatov, 
predstavnikov vodstva Univerze v Ljubljani in direktorja IJS so razpravljali o predlogu oz. 
izhodiščih za skupni zakon o univerzah in raziskovalnih inštitutih, z jasno izraženo željo po izstopu 
iz javnega sektorja. Dne 12. 9. 2016 je na sedežu SVIZ-a sledila seja predsedstva Sindikalne 
konference visokega šolstva in znanosti na to temo, kjer prisotni ponudbe s strani vodstva 
ljubljanske univerze sicer niso že v naprej zavrnili, imajo pa pomisleke in vidijo veliko težav, ki bi 
lahko nastopile ob sprejetju takega zakona. 
  
Sklep 1: Seznanjeni smo s pobudo vodstev ljubljanske univerze in nekaterih raziskovalnih 
institutov za pripravo skupnega zakona o univerzah in inštitutih, ki bi vključeval njihov izstop iz 
javnega sektorja. Večina prisotnih članov IO in sindikalnih zaupnikov SVIZ/IJS se s takšnim 
izstopom ne strinja. Menimo pa, da bi bilo potrebno o tej temi v prihodnje še razpravljati. 
  
b)      Jesenski enodnevni izlet bomo izvedli 15. oktobra 2016. Na pobudo članice, da bi dvignili 
participacijo sindikata za izlet, se prisotni s predlogom niso strinjali. V koliko bodo finančna 
sredstva, po planu porabe za letošnje leto namenjena za izlete, ostala neizkoriščena, jih bomo 
prenesli v naslednje leto. 
  
c)       Po sklepu št. 2 seje z dne 7. 9. 2016 smo na direktorja naslovili pismo, da se z odgovorom 
MIZŠ, ki je v začetku septembra odgovorilo na pismo, v katerem je Institut Jožef Stefan na željo 
SVIZ/IJS podal »Pobudo ustanovitelju za dopolnitev Ustanovnega akta«, ne strinjamo. Pozivamo 



ga, da zahteva natančnejše pojasnilo ministrstva, zakaj ne pričnejo s takojšno dopolnitvijo 
Ustanovnega akta IJS, kar zakon v osnovi omogoča. 
  
č)       V skladu z dogovorom predsednika SVIZ/IJS, J. Pungerčarja, in našega direktorja IJS, 
J. Lenarčiča, smo dne 9. 9. 2016 zaprosili sekretariat, da nam pripravi pregled horizontalnih 
napredovanj zaposlenih po posameznih plačnih skupinah, J in H, od leta 2008, ko so bili na novo 
razvrščeni v plačne razrede, do danes. 
  
d)      Pogajanja med reprezentativnimi sindikati in vlado so po treh mesecih prekinitve ponovno 
potekala 19. 9. 2016. V skladu s pričakovanji je vladna stran predstavila svoj predlog postopnega 
sproščanja ukrepov na področju stroškov dela v javnem sektorju. Vladna stran je glede na svoj 
prejšnji predlog za leto 2017 predlagala minimalno spremembo le pri regresu za letni dopust, ki 
naj bi se izplačal v višjem znesku kot v letu 2016, in sicer 25 evrov več za tiste javne uslužbence, 
ki ga še ne prejemajo v višini minimalne plače. V vseh ostalih elementih ostaja vladni predlog 
nespremenjen, vključno z najbolj spornimi točkami o spremembah ZSPJS in ZJU, s tem da naj bi 
se usklajevanje obeh omenjenih zakonov pričelo takoj po sklenitvi dogovora o postopnem 
sproščanju preostalih ukrepov na področju stroškov dela. Sindikati s tem seveda niso zadovoljni, 
pogajanja pa se bodo nadaljevala 26. 9. 2016. 
  
e)      V mesecu oktobru se bo na našem institutu zaposlilo več mladih raziskovalcev, ki bodo 
sklenili delovno razmerje za določen čas. Z željo, da jih skušamo pritegniti v našo organizacijo, 
SVIZ/IJS, jih bomo pisno seznanili s prednostmi članstva v sindikatu in jih povabili, da se nam 
pridružijo. 
  
f)       Postopoma bomo osvežili in posodobili nekatere spletne strani našega sindikata 
na http://ijs-sviz.ijs.si/. 
  
g)      Ponovno se bomo sestali s pravnikom odvetniške družbe »Ferfolja, Ljubič, Bauk, d. o. o.«, 
D. Baukom, v zvezi z ukinitvijo dodatnega pokojninskega zavarovanja, ki nam ga je več let plačeval 
delodajalec in zatem ukinil 1. 12. 2014 zaradi zahtev Računskega sodišča in popravnih ukrepov, 
ki so jim sledili. Ker je odvetnikovo mnenje, da nam bi Ustavno sodišče tožbo zlahka zavrnilo in se 
mu zato ne zdi najbolj smiselno vlagati našega predloga v ustavno presojo, predlaga, da bi se npr. 
dogovorili za sestanek in pogovor na to temo na Ministrstvu za delo, družino, socialne zadeve in 
enake možnosti (MDDSZ), pri državnem sekretarju P. Pogačarju. Slednji je v preteklosti že vodil 
pripravo pokojninske reforme in reforme trga dela, ki sta bili uveljavljeni leta 2013, in katerih 
problematiko dobro pozna. 
  
3.       Menza 

  
          M. Koželj je izpostavil problem prehrane zaposlenih na Reaktorju, saj je tamkajšnja menza, 
tako kot na Jamovi, dokler ne pride novi najemnik, zaprta. Osebje, zaposleno na Reaktorju, se 
trenutno prehranjuje po okoliških lokalih, zato meni, da je veliko izgubljenih delovnih ur. Dodatno 
bo tudi problem pri izvedbi tečajev na ICJT, saj slušatelji ne bodo imeli organiziranega kosila, kot 

http://ijs-sviz.ijs.si/


je bilo doslej. Ker so kosila vključena v ceno tečajev, bo potrebno poiskati neko drugo rešitev, ki 
pa bo prav gotovo vplivala na učinkovitost in s tem kvaliteto tečajev. 
  
K. Ernestl, ki dela v NPS, nam je povedala, da bo novi najemnik obeh restavracij, na Jamovi in na 
Reaktorju, pričel z obratovanjem predvidoma sredi oktobra 2016, zato upamo, da bo takrat 
izpostavljeni problem rešen. 
  
4.       Priprave na sestanek z direktorjem 

  
          Kot vsako leto, želimo tudi letos organizirati sestanek z direktorjem. Predvidoma bi bilo 
srečanje v času redne seje IO SVIZ/IJS, in sicer 9. 11. 2016.  Predhodno bomo pozvali naše člane, 
da nam sporočijo svoje težave, nato pa pripravili vprašanja za direktorja, na katere bomo želeli 
dobiti ustrezen odgovor ali pojasnilo. 
  

Sklep 2: Člane SVIZ/IJS bomo pred sestankom z vodstvom IJS pozvali, da nam pošljejo vprašanja, 
ki jih bomo zastavili direktorju. 
  

5.       Protestni shod pomočnik in pomočnikov vzgojiteljic 

          
          V četrtek, 29. 9. 2016, bo potekal protestni shod pred vladno palačo, na katerem bodo 
pomočnice in pomočniki vzgojiteljic zahtevali odpravo anomalij uvrstitve svojih delovnih mest v 
plačnem sistemu, ki se vleče že vse od prevedbe plač leta 2008. Podpiramo jih v njihovih 
prizadevanjih po pošteno plačanem delu, zato se jim bomo tudi mi pridružili. 
  
6.       Razno 

  
a)      Člani sindikata so postavili vprašanje videonadzora na IJS. Zanima jih problematika 
obveščenosti o lokacijah, označenosti mest nadzora, kje in koliko časa se posnetki hranijo ter kdo 
jih pregleduje. Glede na spodnji zakon bi o vsem tem moral biti obveščen tudi sindikat. Zakon o 
varstvu osebnih podatkov (ZVOP-1), ki ga je sprejel Državni zbor Republike Slovenije na seji 15. 
julija 2004 in bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 86/2004, dne 5. 8. 2004, v poglavju 
»Videonadzor« »Splošne določbe« jasno opredeljuje izvajanje videonadzora, če drugi zakon ne 
določa drugače. 
  
Sklep 3: Sklenili smo, da se bomo pri varnostni službi pozanimali, kdo odgovarja za kamere in 
posnetke videonadzora na Institutu Jožef Stefan, kdaj so bili zaposleni obveščeni o videonadzoru, 
kdo posnetke pregleduje in koliko časa se le-ti hranijo. 
  
b)      Članica, ki je v letošnjem letu dopolnila 30 let delovne dobe, vendar ne vseh v javnem 
sektorju, po 177. členu ZUJFA (Uradni list RS, št. 40/2012 z dne 30. 5. 2012) ni upravičena do 
izplačila jubilejne nagrade, kljub temu, da je delavka v javnem sektorju zaposlena že 20 let, saj je 
jubilejno nagrado za 20 let skupne delovne dobe prejela še po prejšnjem zakonu. Jubilejne 
nagrade so bile v 9. členu ponovno definirane v Uradnem listu RS št. 90/15 s pričetkom veljavnosti 
1. 1. 2016 »Zakona o ukrepih na področju plač in drugih stroškov dela za leto 2016 in drugih 



ukrepih v javnem sektorju (ZUPPJS16)«. Delavka meni, da je bila oškodovana tako kot mnogi 
drugi. 
  
Sklep 3: Pravno službo OO SVIZ Ljubljana in okolica bomo povprašali, da nam povedo, kakšne so 
možnosti o odpravi tega ukrepa (ki ga določa ZUPPJS16) ali kako drugače svetujejo pri obstoječem 
problemu. 
  
c)       M. Gams je predlagal, da bi na IJS ustanovili sekcijo SVIZ zaposlenih na Podiplomski šoli 
Jožefa Stefana. Mnenje ostalih prisotnih je bilo, ker Podiplomska šola Jožef Stefan ni sestavni del 
Instituta Jožef Stefan in je Institut le njen soustanovitelj, da naš sindikat ne more imeti svoje 
sekcije na Podiplomski šoli, ker je slednja svoj pravni subjekt, neodvisen od Instituta Jožef Stefan. 
Na Podiplomski šoli Jožefa Stefana bi morali zaposleni ustanoviti svojo enoto sindikata, npr. v 
okviru SVIZ-a, kar smo jim v mesecu juliju že svetovali. 
  
č)       Člane obveščamo, da smo staršem, članom SVIZ/IJS, ki imajo šoloobvezne otroke, izplačali 
subvencijo za nakup šolskih potrebščin v petek, 16. 9. 2016. 
  
Seja je bila končana ob 16.20. 
  
Sejo je vodil:   I. Zajc.                                                Zapisnik pripravila:    Metka 
Štraus                                                                                                 Zapisnik pregledal:     Jože 
Pungerčar 

  
Ljubljana, 27. 9. 2016 

  
  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 
 


